



THE RIGHT WORSHIPFUL THE LORD MAYOR OF WESTMINSTER  
COUNCILLOR HAMZA TAOUZZALE

Thursday 9th October 2023

I am writing to convey the City of Westminster's sincerest condolences on the passing of your founder, Venerable Master Hsing Yun.

This is a significant event for the Fo Guang Shan Buddhist order. Our thoughts are with the order as you remember Master Yun and reflect on his life of teachings that inspired and changed the lives of many around the world.

The Fo Guang Shan Temple in Westminster has shared wisdom, spread compassion, and promoted the peace of Buddhism in our community for many years. We are grateful for the temple's involvement in the Westminster Faith Exchange.

Please do ensure our deepest sympathies are extended to your headquarters in Taiwan, as well as the Buddhist Light International Association.

Yours sincerely,

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Hamza Taouzzale'.

**Councillor Hamza Taouzzale**

**The Right Worshipful the Lord Mayor of Westminster**



# HAMZA TAOUZZALE

Lord Mayor of Westminster  
倫敦西敏市市長

**尊敬的覺謙法師：**

**僅以此文，表達西敏市政府對佛光山開山宗長星雲大師圓寂獻上最誠摯的哀悼。**

**對佛光山弟子來說這是非常沉重的消息，我們同樣緬懷星雲大師，全世界許許多多的人因為他的教導和幫助改變了命運。**

**倫敦佛光山多年來在西敏市推動宗教和平、實踐慈悲、智慧與人做出了重要貢獻，在此，我們向倫敦佛光山在西敏市宗教交流的積極參與與支持表示衷心感謝。**

**值此之際，特函弔唁，請將我們最深切的緬懷傳遞給台灣總本山以及國際佛光會。**

**罕莫扎·陶扎耳**

**英國倫敦西敏市市長**